
 
 
A/ Sr. Ferran DAROCA i ESQUIROL, Subdirector General de Recursos Humans. 
 
ASSUMPTE: “Criteris per l’elecció de material pels MMEE” 
 
 
Sr., 
 
El present escrit és per a realitzar una queixa formal pels criteris utilitzats per a l’elecció de material 
pels MMEE. 
 
Des d’aquest sindicat veiem que es segueixen unes normes d’elecció bastant generals per tot el 
territori. El que proposem és que l’elecció no es faci des d’una oficina de Barcelona, amb una 
Comissió que no trepitja carrer, sinó que ho faci un grup d’agents que realment estiguin treballant al 
lloc, trepitjant carrer. Ens trobem que hi ha zones on no es disposa de roba d’hivern adequada (botes, 
roba impermeable, etc.). Potser Barcelona, amb els pantalons de bonic d’hivern n’hi hagi prou, però a 
Móra d’Ebre per exemple, amb la humitat i fred existent, no n’hi ha prou, ni tampoc a St. Celoni, ..... 
 
Creiem que aquests agents haurien de treballar per Regions Policials o Àrees Territorials, ja que 
normalment no varien les condicions, i haurien de presentar les seves propostes per a què la Comissió 
de Barcelona ho estudiï, donant la possibilitat de mantenir reunions entre ambdues parts per posar en 
comú les possibles opcions de material, segons les necessitats de cada zona i, arribar a una solució 
factible per ambdues parts.  
 
 
També s’hauria de mirar els criteris d’elecció del parc mòbil, ja que no és el mateix les necessitats de la 
furgoneta d’Atestats de Trànsit al Pirineu (vehicle amb tracció a les quatre rodes) que les necessitats 
d’aquesta a Barcelona. No és el mateix les necessitats de vehicles mampara al Pirineu (vehicles tot 
terreny) que les necessitats d’aquests a Barcelona. 
 
Pel tot exposat, demanem que es crei aquest grup d’agents el més haviat possible pel bé d’aquest col-
lectiu. 
 
Atentament, 
 
 
 
 
 
Albert FIGUERAS TORNÉ 
Representant del CAT-ME al Pirineu Occidental, Camp de Tarragona i Terres de l’Ebre 
 
Catalunya, a 28 de novembre del 2005 
 
 



 
 
 
 
 
 
 


